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مجیدنامجومطلق
کارشناس فوتبال 

معاون سابق سازمان تربیت بدنی درباره  انتخاب رئیس 
فدراسیون فوتبال در اوایل شهریور و اهمیت نزدیکی فرد 
موردنظر به دولت برای اخذ منابع مالی و همین طور داشتن 
اقتدار ورزشی، مالی و مدیریتی گفت: نزدیک به دولت 
به تنهایی به معنی موفقیت نیست، بلکه رئیس فدراسیون 
در هر رشته ای باید کاریزمای لازم را داشته باشد. به اصطلاح 
رئیس فدراسیون باید فرهمندی لازم را داشته باشد و به حدی 
نفوذ و قدرت معنوی داشته باشد که بتواند رشته موردنظر را 
در جامعه منتشر کند و ترویج دهد. سعید فائقی در واکنش به 

اینکه صفایی فراهانی و دادکان از مدیران موفق در فوتبال و 
افرادی بودند که ارتباط نزدیکی با ریاست جمهوری داشتند، 
اظهارکرد: بحث نزدیکی به دولت در اینجا مطرح نیست. 
فراهانی و دادکان افراد فرهمندی بودند که وزرا یا افراد صاحب 
منصب در مقابل شان کرنش نشان می دادند. مهم این است 
که در همه رشته های ورزشی، افرادی را بیاوریم که جامعه 
پذیرش قدرتمندانه ای در مقابل آ نها داشته باشد. فائقی با بیان 
اینکه همه افراد موفق، دارای جایگاه خوبی در اجتماع بوده اند، 
ادامه  داد: ما اگر بتوانیم به سراغ چنین افرادی برویم، آن رشته 

موردنظر هم موفق خواهد شد. در حقیقت دولتمردان هم 
کرامت اجتماعی این افراد را می پذیرند. این افراد برای مدیران 
دولتی هم جذاب هستند. باید از این قبیل افراد استفاده کنیم 
چرا که به نفع ورزش و فدراسیون هاست. معاون سابق سازمان 
تربیت بدنی با تاکید بر اینکه فدراسیون فوتبال نیازمند 
چهره ای با مقبولیت اجتماعی است، تصریح کرد: در گذشته 
بارها افرادی را دیدیدم که به دولت نزدیک بودند اما مقبولیت 
نداشتند. خیلی مهم است که فردی که رئیس می شود، قدرت 
ورزشی و کاریزما داشته باشد. رهبری یک رشته به تنهایی 
وابسته به دولت نیست. رئیس فدراسیون در درون آن رشته 
هم باید مقبولیت داشته باشد. باید از همه ابعاد به این مساله 
نگاه کنیم. ما معمولا سراغ نیرویی که در جامعه نفوذ داشته 

باشد، نمی رویم. 

سعید فائقی: 

»فراهانی« و »دادکان« افراد فرهمندی بودند 

پرسپولیس  سابق  بازیکن  محمد،  علیرضا 
در خصوص وضعیت شاگردان گل محمدی در 

نقل وانتقالات صحبت کرد. 
 عملکرد پرسپولیس در نقل  و انتقالات را 

چگونه ارزیابی می کنید؟
پرسپولیس در فصل نقل وانتقالات بسیار خوب 
کار کرد و بازیکنان مدنظر کادرفنی جذب شدند. 
اگر باشگاه بتواند یک مهاجم ششدانگ و گلزن 
قهار پیدا کند، مدعی اصلی قهرمانی در لیگ برتر 

خواهد بود. 
خداحافظی  خصوص  در  شما  نظر   

سیدجلال چیست؟
 سیدجلال یکی از فوتبالیست های خوب و 
تاثیرگذار کشورمان بود که با بالارفتن سن و 
سالش بازی در پرسپولیس برایش سخت شده 
بود. زمانی که سن بالا می رود هرقدر هم بدن آماده 

باشد، توان جسمانی اش پایین می آید. 
 در مورد قراردادهای بیش از اندازه 

بازیکنان چه نظری دارید؟
 عمر ورزشکار حرفه ای یا فوتبالیست کوتاه 
است و هر لحظه ممکن است با یک مصدومیت 
از سطح اول ورزش حرفه ای کنار برود. بازیکنان 
بر همین اساس شرایط سخت زندگی را می بینند 
و به خاطر اینکه در آینده دچار مشکل و چالش 
مالی نشوند، طلب قراردادهای مناسب می کنند. 
قراردادهای میلیاردی بازیکنان روی کاغذ است 
و بعداز اینکه باشگاه یک مبلغ ابتدایی را می دهد، 
بازیکن برای دریافت قسط های بعدی باید کلی 

دوندگی کند.
 نظر شما در مورد حضور مربیان خارجی 

چیست؟
مطمئنا مربی خارجی با کیفیت تاثیر خودش را 
خواهد گذاشت. برانکو در ایران خیلی خوب جواب 
داد. اگر اهداف و تاکتیک های  مربیان فعلی جذب 
شده در ایران جواب بدهد، به طور حتم باعث 

پیشرفت تیم های ایرانی خواهند شد. 

گفـــتوگـــو

 عاصم یوسفی فقط گفت  
»دلم خواست«!

تسنیم: رئیس فدراسیون بوکس در مورد 
واگذاری زمین این فدراسیون در مجموعه 
ورزشی آزادی به فدراسیون کشتی خاطرنشان 
کرد: این موضوع به درد بوکس می خورد، نه 
مطالب قبلی! این کار غیرکارشناسی و غیرعقلایی 
)واگذاری زمین( از طرف شرکت توسعه و تجهیز 
اماکن ورزشی انجام شد و ما از آن اطلاع نداشتیم. 
به من گفتند در قسمتی که مربوط به بوکس 
بود، تعدادی کارگر مشغول کار هستند. ثوری 
با انتقاد از مدیرعامل شرکت توسعه و نگهداری 
اماکن ورزشی اظهارکرد: عاصم یوسفی چهار، 
پنج ماه پیش جلسه ای داشت. او به جامعه بوکس 
احترام نگذاشت و به مربیان بوکس نگفت وقتی 
این زمین را از شما می گیریم، زمین دیگری به 
شما می دهیم. اگر از دبیر در این باره بپرسند، 
می گوید به من ربطی ندارد و چنین زمینی را به 
من داده اند. عاصم یوسفی رئیس شرکت توسعه 
پاسخ درستی به ما نداد و یک کلام گفت »دلم 
خواست«! وی با بیان اینکه برای دفاع از حق 
بچه های بوکس پای این قضیه ایستاده است، 
عنوان کرد: باید پاسخ قانع کننده ای بیاورند. من 
تحت سنگین ترین فشارها و سوالات هستم و باید 
بگویند چه موضوعی در کار است. عاصم یوسفی 
بدون هیچ تحقیقی این این تصمیم را گرفت. 
فدراسیون بوکس و ناطق نوری )رئیس پیشین 
فدراسیون( چه کارهایی کرده اند و منابع آن 
چگونه تأمین شده، است. اگر جلسه ای با ما برگزار 
می کردند، حالا اینگونه با آب و تاب صحبت 

نمی کردم. بابت این تصمیم متاسفم. 

خارجازمستطیلسبز

علیرضا محمد:
 قراردادهای 

 میلیاردی بازیکنان 
روی کاغذ است

خبــــــر
 توافق »یونایتد« و »بارسا« 

بر سر انتقال »دیونگ«
باشگاه منچستریونایتد سرانجام بر سر به 
خدمت گرفتن هافبک هلندی بارسلونا با این 
باشگاه به توافق رسید. باشگاه منچستریونایتد 
که در پنجره نقل وانتقالات تابستانی جاری 
هنوز خریدی انجام نداده است، به نظر می رسد 
تا ثبت اولین خرید خود فاصله چندانی ندارد. 
شبکه تلویزیونی »اسپورت وان« آلمان خبر 
داد؛ دو باشگاه منچستریونایتد و بارسلونا برسر 
انتقال فرنکی.دیونگ به جمع شیاطین سرخ 
گزارش؛  این  طبق  رسیده اند.  توافق  به 
یورویی  میلیون   65 پیشنهاد  با  بارسلونا 
)به علاوه پاداش های در نظر گرفته شده( 
منچستریونایتد موافقت کرده است. حالا 
باشگاه منچستریونایتد باید برسر جزئیات با 
خود دیونگ 25 ساله توافق کند. او سابقه بازی 
زیرنظر اریک تن هاخ در آژاکس را دارد و حالا 
در آستانه بازی مجدد زیر نظر این مربی هلندی 
است. فابریتزیو رومانو خبرنگار سرشناس 
ایتالیایی و کارشناس نقل وانتقالات فوتبال 
اروپا هم خبر داد که رقم انتقال این هافبک 
هلندی با پاداش های در نظر گرفته شده 85 
میلیون یورو خواهد بود. او که تا پایان ماه 
ژوئن 2026 با بارسلونا قرارداد دارد، تاکنون 
در 139 بازی برای این تیم به میدان رفته و 
آمار 13 گل زده و 17 پاس گل را از خود برجای 

گذاشته است. 

لغو دیدار با »آرژانتین« از دید کارشناسان 

نقاط سیاه کارنــامه »اصـــولی«
آرمان ملی: لغو دیدار تیم های ملی فوتسال 
ایران و آرژانتین نشان دهنده وضعیت این 
روزهای فوتسال کشورمان و عملکرد »احسان 

اصولی« در راس کمیته فوتسال است. 
 لغو 

از مدت ها قبل، وحید شمسایی، سرمربی 
تیم ملی و احسان اصولی، رئیس کمیته 
فوتسال فدراسیون فوتبال خبر از دیدار 
دوستانه ایران و آرژانتین در تیرماه داده 
بودند و به خصوص رئیس کمیته فوتسال 
برای فراهم کردن این دیدار توانست رأی 
هیات رئیسه را بخرد و در سمتش ابقا شود، 
بعید است ایران و آرژانتین دیدار دوستانه 
برگزار کنند. »ایسنا« در ادامه نوشت:  رئیس 
سابق هیات فوتبال مشهد که به دلیل حضور در 
هیات رئیسه فدراسیون فوتبال، قید سمتش 
در مشهد را زد، نتوانسته وظایفش را آن طور 
که باید و شاید انجام دهد و تیم ملی فوتسال 
هم همانند فوتبال وضعیت بلاتکلیفی پیدا 
کرده است. اصولی پس از درگیری های زیاد 
با حمیداوی، مالک شهرخودرو که ثمره اش 
سقوط این باشگاه به دسته اول و از بین رفتن 
تنها سهمیه فوتبال مشهد در بالاترین سطح 
فوتبال ایران بود، پا به فدراسیون و یک رشته 
دیگر گذاشت. از مدت ها قبل، تاریخ دیدار 
ایران و آرژانتین در روزهای 17 و 19 تیر 
هماهنگ شده بود و شمسایی و ماتیاس 
لوچیکس، سرمربی تیم ملی فوتبال آرژانتین 
این دو تاریخ را هماهنگ کرده بودند و بقیه 
وظایف برعهده فدراسیون فوتبال و در راس 
آن دبیرکل و رئیس کمیته فوتسال بود. با 
وجود ارسال نامه های فراوان به آرژانتین و 
دریافت نکردن پاسخی از سوی آرژانتینی ها، 
کامرانی فر و اصولی، ملی پوشان و سرمربی 
تیم ملی را منتظر گذاشتند و حالا بهانه ای به نام 
سیاسی بودن مقصر اصلی شناخته شده است. 
وحید شمسایی، سرمربی تیم ملی باور دارد که 
احتمال لغوشدن این دیدار و تعلل آرژانتینی ها 
در صدور ویزا برای فوتسالیست های ایرانی 
به دلیل همین مسائل سیاسی است اما مگر 
می شود دیگر نقاط سیاه کارنامه اصولی را 

ندید. بعداز حضور او در راس فوتسال کشور، 
قرار بود بعداز سر وسامان گرفتن تیم ملی 
و مشخص شدن سرمربی تیم، تیم جوانان 
و سپس تیم امید تشکیل شود، اما این 
اتفاقات هم نصفه و نیمه رخ داد. تیم جوانان 
یک شبه و با هدایت علی صانعی شکل گرفت 
و به تورنمنت کافا رفت و دوباره به دلیل 
پرداخت نکردن مطالبات سرمربی و همچنین 
رسیدگی نکردن به تیم از بین رفت و تیم ملی 
امید حتی به این مرحله هم نرسید و شکل 
نگرفت. حالا هم تمام تفکرات رئیس کمیته 
فوتسال روی انتخابات فدراسیون است و وقتی 

برای سروسامان دادن به فوتسال ندارد!
 صحبت شمس 

حسین شمس درباره شرایط تیم ملی 
فوتسال ایران پس از لغو دیدار با آرژانتین، 
به »تسنیم« گفت: برای سفر به آرژانتین 
باید 45 روز قبل از سفر جهت دریافت ویزا و 
تهیه بلیت اقدام شود، اما ظاهرا کاری انجام 
نشده بود. دعوتنامه بازی با آرژانتین از طرف 
کمیته فوتسال این کشور صادر شد؛ این در 
حالی است که دبیرکل فدراسیون برای دعوت 
یک تیم باید اقدام و قرارداد برگزاری بازی را 
ارسال کند. در قرارداد اعلام می شود اگر تیمی 
بازی را لغو کند، چقدر باید جریمه بدهد. 

وی با اشاره به برگزاری مجمع فدراسیون 
فوتبال تصریح کرد: دوستان می خواستند 
در آستانه مجمع فدراسیون فوتبال، از بازی 
با آرژانتین استفاده تبلیغاتی کنند تا رأی 
بیاورند. صحبت های مدیران فدراسیون 
فقط میان خودشان کاربرد دارد و نمی دانم 
چه زمانی می رسد که آقایان، بی برنامگی 
خود را گردن سیاست نیندازند. سرمربی 
پیشین تیم ملی فوتسال در مورد احتمال 
حضور این تیم در تورنمنت شش جانبه تایلند 
خاطرنشان کرد: مسئولان فدراسیون دنبال 
حضور تیم ملی در تورنمنت تایلند هستند 
که تایلندی ها اعلام کرده اند فدراسیون 
باید هزینه سفر را پرداخت کند. مدیران 
فدراسیون گفته اند پس چرا این هزینه را 
برای تیم جوانان نگرفتید؟ آن زمان علی 
صانعی سرمربی تیم جوانان بود و چهره ای 
محبوب به شمار می رود. به همین دلیل 
تیم او را رایگان دعوت کردند. شمس حضور 
ایران در تورنمنت تایلند را در هاله ای از ابهام 
دانست و اظهارداشت: هر تیم باید پول بلیت 
سفر را بدهد. تایلندی ها هزینه سفر تیم 
جوانان را به خاطر صانعی پرداخت کردند 
و دلیل ندارد این کار را برای همه تیم ها 
انجام دهند. امیدوارم این سفر انجام شود 

تا بازیکنان در فاصله 10 روز تا جام ملت های 
آسیا، در تورنمنت معتبری شرکت کرده 
باشند. تاکنون حضور تیم های مراکش، 
فنلاند، ویتنام و تایلند در این تورنمنت قطعی 
شده است. وی درباره اینکه سرپرست کمیته 
فوتسال از احتمال بازی با تیم ملی اسپانیا 
سخن گفته است، بیان کرد: در زمان عباس 
ترابیان هفته ای یک سفر خارج از کشور 
می رفتیم، اما حالا مسئولان امور بین الملل 
فدراسیون حرکتی نمی کنند. بندگان خدا 
بیشتر گرفتار استان خودشان و سخنگویی 
نمی رسند.  دیگر  کارهای  به  و  هستند 
سرمربی پیشین تیم ملی فوتسال ایران در 
ادامه انتقادات خود از فدراسیون نشینان 
عنوان کرد: آنها فکر می کنند اگر با مربی 
اسپانیا تماس بگیرند، سفر قطعی می شود 
و به بازیکنان می گویند سوار هواپیما شوید!  
برنامه فیفادی های تیم ملی اسپانیا تا سه سال 
آینده پرُ است و به نظرم )مدیران فدراسیون( 
می خواهند تا مجمع شهریور رأی جمع کنند. 
در همین راستا می بینیم ناگهان سرمربی 
تیم ملی فوتبال بانوان و کاپیتان تیم ملی 

فوتسال عوض می شوند!
 نظر خوراکچی 

کارشناس  و  مربی  خوراکچی  محمود 
مطرح فوتسال کشورمان درباره وضعیت 
تیم ملی فوتسال ایران با لغو دیدار با آرژانتین 
اظهارداشت: شرایط تیم ملی واقعا بحرانی 
است و در این اوضاع باید بهترین تصمیم را 
بگیریم. بازیکنان نسل قبلی تیم ملی آمادگی 
ذهنی بالایی دارند و اگر وحید شمسایی آنها 
را در اختیار داشت، مشکلی پیش نمی آمد. 
حالا می خواهیم نسل جدیدی معرفی کنیم، 
اما بدون آزمون و خطا. وی با بیان اینکه مربیان 
باید عصای دست کادرفنی تیم ملی شوند و 
به آنها راهکار بدهند، تصریح کرد: باشگاه ها 
باید ملی پوشان را از لحاظ ذهنی و جسمی 
آماده کنند و با اتفاقاتی که رخ داده، برگزاری 
کادرفنی  است.  گزینه  بهترین  لیگ برتر 
تیم ملی باید هشت هفته نخست مسابقات را 

به خوبی رصد کند.  

کیفیت لیگ و مربیان خارجی 

علی دایی: 

نه رئیس فدراسیون می شوم   و نه وزیر ورزش 
سرمربی سابق تیم ملی فوتبال گفت: اگر می خواستم رئیس 
فدراسیون شوم، خیلی وقت پیش به عنوان وزیرورزش انتخاب 

شده بودم. 
 فدراسیون فوتبال 

علی دایی در نشستی خبری درباره شرایط نابسامان 
فدراسیون فوتبال که موجب تاثیرگذاری در روند برنامه ریزی 
تیم ملی ایران هم شده است، اظهارکرد: نظر خاصی در این 
باره نمی توانم بدهم، اما الان فدراسیون فوتبال ما درست اداره 
می شود؟ جواب من را بدهید. کسی هست به مشکلات تیم ملی 
رسیدگی کند؟ وی ادامه داد: موقعی که تیم ملی فوتبال قطر در 
این گرما تصمیم می گیرد در اسپانیا اردو بزند، اما تیم ملی کشور 
ما برای اردو به قطر می رود، شما خودبه خود جواب سوالات تان 

را می گیرید. من کاری به این مسائل ندارم. 
 سیاست 

سرمربی پیشین تیم ملی ایران تصریح کرد: ما فقط شعار 
می دهیم که سیاست به ورزش دخالتی ندارد، اما وقتی نگاه 
کنید، در تمام دوره ها چنین چیزی بوده است. من تا به حال 
نشنیدم که نمایندگان مجلس بخواهند سرمربی تیم ملی را 
انتخاب کنند ولی باید باور کنیم در برهه حساسی قرار داریم. 

همان طور که می گوییم تیم ملی باید موجب خوشحالی و نشاط 
جامعه شود، باید این فکر را هم کنیم که خدایی ناکرده تیم ملی 
در جام جهانی نتیجه نگیرد. آن وقت چه اتفاقی می افتد؟ تنها 
دلخوشی مردم موفقیت تیم ملی است. من نظر خاصی درباره 

این شرایط ندارم چون تصمیم گیرنده و کاره ای نیستم .
 جام جهانی 

دایی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا 
تیم ملی می تواند در جام جهانی قطر نتیجه 
بگیرد، ابرازکرد: باید ببینید امکاناتی که 
تیم ملی دارد، چطور است؟ همه این مسائل 

به مدیریت )فدراسیون( برمی گردد که باید 
امکانات را فراهم کند. متاسفانه ما فقط 
شعار می دهیم و به آن عادت کردیم ولی 

عمل نمی کنیم. پیشکسوت فوتبال ایران 
اضافه کرد: مثلا در نظر بگیرید سرمربی تیم ملی 

ما بگوید انگلیس را شکست می دهیم؛ 
همین مساله موجب می شود 

فکر  جامعه  مردم  که 
نایی بردن  می کنند توا

انگلیس را داریم، در حالی که اینطور نیست. شما در نظر بگیرید 
ما از چه گروهی از مرحله مقدماتی جام جهانی بالا آمدیم و با چه 
تیم هایی مسابقه دادیم. خودمان را که نمی توانیم گول بزنیم. 

جام ملت های عرب نشان داد ما در چه گروهی بودیم. 
 فرشته نجات؟

پیشکسوت فوتبال ایران در مورد اینکه برخی اعتقاد دارند او 
می تواند فرشته نجات فدراسیون در وضعیت نابسامان مدیریتی 
فعلی آن شود، اضافه کرد: من اگر بتوانم، فرشته نجات خانواده ام 
خواهم بود! ریاست فدراسیون فوتبال، جایگاه من نیست. من اگر 
می خواستم رئیس فدراسیون شوم، خیلی وقت پیش به عنوان 
وزیرورزش انتخاب شده بودم. چندین بار به من پیشنهاد شد، اما 
قبول نکردم و نمی کنم. جایگاه اجتماعی خودم بین مردم 
را با هزار تا از این پست و مقام ها عوض نمی کنم. علی 
دایی که سابقه بازی در بایرن مونیخ، آرمینیا بیله فلد 
و هرتابرلین آلمان را دارد، با اشاره به دوران حضورش 
در فوتبال این کشور عنوان کرد: من اگر در آلمان 
می ماندم و با توجه به مالیاتی که پرداخت می کردم، 
الان حدود 10 هزار یورو به خاطر بازنشستگی 
پول می گرفتم. ورزشکار یا 
فوتبالیست در تمام دنیا در 
بهترین مناطق زندگی 
بهترین  و  می کند 

امکانات را دارد.

بدون تردید سال گذشته لیگ برتر فوتبال ایران در سطح 
پایینی برگزار شد و به جز استقلال که با برنامه مشخصی پیش 
رفت و آمارهای خوبی ثبت تا سه هفته مانده به پایان بازی ها 
قهرمان شود، دیگر تیم ها ثبات لازم را نداشتند. در فصل قبل 
فقدان زیرساخت ها از موارد مشخص افت مسابقات بود و 
شاهد میزبانی تیم هایی از رقبا در ورزشگاه های خارج از استان 
خود بودیم. این مورد نمره منفی برای فوتبال باشگاهی ایران 
است و به کیفیت مسابقات لطمه می زند. از سویی نیاز داریم تا 
اعتماد بیشتری به بازیکنان جوانی شود که جویای نام هستند 
تا بتوانند توانایی خود را نشان دهند، هرچند این موضوع 
همراه با ریسک است ولی تجربه نشان داده فرصت دادن به 
جوان ها اتفاقی مثبت بوده است. قطعا مربیانی که در سطح 
بالاتری نسبت به لیگ برتر بازی کرده اند توانایی آن را خواهند 
داشت تا به فوتبال باشگاهی ایران کمک کنند، ولی این اتفاق 
موضوعی زمان بر است و نباید انتظار داشت در کوتاه مدت این 
مربیان اتفاق بزرگی را رقم بزنند. در مورد مربیان خارجی که 
این فصل در لیگ برتر سرمربیگری خواهند کرد باید منتظر 
عملکرد فنی آنها بود و از حالا امکان قضاوت وجود ندارد. 
ریکاردو ساپینتو در استقلال کار دشواری دارد و باید منتظر 
ارائه توانایی های او بود. ژوزه.مورایس رزومه خوبی دارد. او 
دستیار اول ژوزه.مورینیو بوده و توانسته به عنوان سرمربی در 
کره جنوبی و عربستان به عناوین قهرمانی دست یابد. با این 
حال موفقیت او در سپاهان تضمین شده نیست. قربان.بردیف 
هم در سطح اول فوتبال روسیه حضور داشته و می تواند در 
تراکتور تحولی ایجاد کند تا نسبت به فصل قبل موفق تر باشد. 
درباره اینکه ساپینتو رزومه فوق العاده ای ندارد نباید قضاوت 
خاصی داشت و در گذر زمان تاثیر حضور این مربی مشخص 
می شود. فصل قبل استقلال به خاطر ثبات خوبی که داشت و 
با توجه به شناخت خوب سرمربی و حمایت قاطع مدیریت، 
موفق به کسب قهرمانی شد. سرمربی پرتغالی استقلال این 
روزها در ایران حضور ندارد و بر مبنای فیلم هایی که دیده 
درباره جذب بازیکن جدید با تمدید قرارداد بازیکنان فصل 
قبل اظهارنظر کرده و موافقت داشته است. به نظر می رسد 
ثباتی در استقلال وجود ندارد و این موضوع می تواند به تیم 
آسیب بزند. موفقیت در فصل نقل وانتقالات به تیم کمک 
می کند تا در طول فصل موفق تر باشد. مدیریت باشگاه 
باید تلاش بیشتری کند تا اسکلت تیم قهرمان حفظ شود و 
بازیکنان موثری برای پوشش نقاط ضعف تیم جذب شوند. 
از سویی دیگر زمان کافی به کادرفنی جدید داده شود و در 
مسیر شناخت شرایط فوتبال ایران او را تنها نگذارد تا خروجی 
خوبی رقم بخورد. حمایت کادر مدیریت از سرمربی خارجی 
در کنار تامین خواسته های فنی او، گام بلندی به سوی 
موفقیت است. صرفا حضور فردی که در لیگ های معتبرتر از 
لیگ برتر ایران مربیگری کرده اند تضمینی برای کسب نتایج 
بهتر نیست. اگر تیم ضعیف را در اختیار بهترین مربی جهان 
بگذاریم آن مربی کارنامه درخشان خود را از دست می دهد 
چون عملکرد مطلوبی نخواهد داشت، بهترین تیم را هم به 
سرمربی ضعیف بسپاریم، او شیوه استفاده از بازیکنان خوب 
را نمی داند، بنابراین شرایط برای موفق شدن یک تیم به یک 
یا دو آیتم وابسته نیست. تیمی در طول فصل موفق تر خواهد 
بود که تمامی اعضای آن از مدیرعامل باشگاه تا ساده ترین 
عضو تدارکات، عملکرد واحدی داشته باشند و بتوانند 
ایرادهای خود را به مرور برطرف کنند تا تبدیل به بخت اول 

قهرمانی شوند. 

بیــنالمــلل
 باشگاه رئال مادرید یک فصل دیگر به ادن هازارد فرصت 
می دهد که توانایی های خود را ثابت کند در غیر این صورت او 
را خواهد فروخت. ادن.هازارد در چلسی یک فوق ستاره بود 
و عملکرد خیره کننده ای از خود نشان داد اما در رئال مادرید 
ناامیدکننده ظاهر شده است. این بازیکن بلژیکی در تابستان 
2019 با 100 میلیون یورو از چلسی به رئال مادرید پیوست 
اما آسیب دیدگی های پیاپی باعث شده است تا سه فصل 
ناامیدکننده را با کهکشانی ها تجربه کند. باوجود نمایش 
ضعیف هازارد رئال مادرید قصد فروش این بازیکن را در 
تابستان سالجاری ندارد. کارلو آنچلوتی همچنان به هازارد 
اعتماد دارد و از باشگاه خواسته است که یک فصل دیگر به این 

هافبک بلژیکی فرصت دهند تا توانایی های خود 
را ثابت کند و همان بازیکن تاثیر گذار چلسی 
شود. آنچلوتی قصد دارد که از هازارد پشت سر 
بنزما و وینیسیوس جونیور استفاده کند، همان 

پستی که او در چلسی بسیار خوب ظاهر 
می شد. هازارد تا تابستان 2024 با 

رئال مادرید قرارداد دارد. از آرسنال 
و چلسی به عنوان دو مشتری او در 
تابستان سالجاری یاد می شود و 
به این ترتیب بازگشت او به لیگ 

جزیره فعلا منتفی شده است. 

         تیم جدید 
با استوی نورافکن مشخص 
شد رضا میرزایی که 7 فصل برای 
سپاهان بازی کرده بود و تنها 
یک فصل را به صورت قرضی 
در فولاد توپ زد با قراردادی دو 

ساله به استقلال پیوست.  

         تمدید 
هافبک تیم فوتبال استقلال 
قراردادش را برای دو فصل دیگر 
تمدید کرد. مهدی مهدی پور بعداز 
توافق با باشگاه استقلال، قرارداد 
خود را به مدت دو فصل دیگر با 

آبی پوشان پایتخت تمدید کرد.
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